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Medlem av Norges Idrettsforbund og Olympiske og Paralympiske Komité 
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Referat
Perioden 2022-2024

Kvartalsmøte nr: 001_2023

Styre: Seksjonsstyret Sportsdans
Dato: 19.04.2023
Tidspunkt: KL 19.00 - 19.55
Sted: Digitalt - Teams
Tilstede Seksjonsstyret: Hilde Kristiansen (HK), Johnny Olesen (JO), Siv Fjellmo-Grøndahl 
(SF), Andreas Trondal (AT), Inger-Lise Husebø Lenning (IL), Frøydis Vagsnes (FV)
Ikke til stede: Jan Tore Jacobsen (sykemeldt)

Registrerte deltagere: Kai Lyngstad (NDRM), Charlotte Faaberg-Johansen (NDRV), 
Jan Einar Kiil (NDRØ), Kristin Berg (LSKdans), Andreas Igelstad (Elvebyen), Ann Solveig 
Eriksen (Elvebyen), Roy Pettersen (NeRo), Kristoffer Melås (NeRo), Åse Prestvik 
(Nidaros), Marina Sæther (Drammen Dance Company), Lillian Aasebø (Elvebyen), 
Cathrine Korsvik (DSD), Ståle Bethuelsen (HILL), Solange Francisca (HILL),
Alexcandar Halleland (HILL), Jane Vestøl (HILL), Anita Langset (LSKdans)

Gjestedeltager(e): KJE (ukjent e-post)

Frafall forhåndspåmeldte: Ane Omdal Aune (NEDRØ), Anastasia Zakhartchouk 
(LSKdans)

Saks nr. / år Hva saken gjelder / vedtak Kommentarer:

AGENDA

Innspilling: https://youtu.be/fTe15KCa2JE

1 Åpning - Hilde

2 Reg iona le Akt iviteter 2023 - Frøydis

3 Hele Norge D anser Samba 2023 - Hilde 

4 Konkurransereg lement 2023 - Johnny

1. Opptak: 00:00 04:12

2. Opptak: 04:13 07:19

3. Opptak: 07:20 29:39

4. Opptak: 29:40 49:40

Innkommende spørsmål på forhånd per invitasjon

001.1_22/24 E-post mottat t 12.04.2023
Jan Einar Kiil - Leder ND RØ

20.04.2023 Seksjonsstyret
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001.2_22/24

1. Reglementet er til for danserne, og 
eksempelvis å ta ut en klasse som har 
vært såpass populær hos danserne, 
oppleves som feil. Noen år vil det være 
mange som vil delta iU21, andre år vil 
det ikke være det det må man kunne 
akseptere.

2. Det bes samtidig om at Seksjonen 
utsetter innføring av nytt 
konkurransereglement. Reglementet 
framstår som halvferdig, og bør ikke 
gjelde før alle endringer er diskutert og 
på plass. Vi foreslår derfor at Seksjonen 
venter med å implementere det nye 
reglementet til regioner og klubber har 
fått lov til å komme med innspill for 
eksempel til 1. september 2023 eller fra 
01.01.2024

1. Som forklart, se opptak 41:45 -
51:12, handler endringene om 
oppgraderinger motfor å ta ut 
noe. Anbefaler at 
Konkurransereglementet leses i 
sin helhet -
https://www.danseforbundet.n
o/Dokumenter/Sportsdans%20k
onkurransereglement.pdf

2. Som besvart, se opptak 29:43
34:08, det er ingen konkrete 
henvendelser mottatt som 
tilsier at dette godkjente 
reglementet bør trekkes tilbake.

Ingen andre spørsmål eller innspill mottatt før 
møtet

Innkommende spørsmål Teams Chat

002_22/24 [18:21] Solange - Styremedlem HILL:

Barna som melder seg på, får de noe forsikring 
hvis noe skulle skje under dansekurset?

[18:23] Andreas Trondal - Seksjonsstyret:

Alle skal meldes inn som medlemmer og 
dermed blir de underlagt NDs 
forsikringsordninger.

https://www.danseforbundet.no/for-
ut%c3%b8ver/forsikring-og-skade

003_22/24 [19:29] Ann Solveig Eriksen
Leder Elvebyen Sportsdansere :

Hei. Det er kun satt av 45 min til 60 min av 
møtet. Ønsker at dere går over til 
Konkurransereglementet slik at vi får brukt 
tiden godt til det.

20.04.2023 Seksjonsstyret

Per invitasjon hadde agendaen 3 viktige 
temaer, og tiden var fordelt basert på 
innholdet som skulle fremlegges. 
Konkurransereglement hadde avsatt 1/3, 
dvs 20 minutter, se opptak 29:40 
49:40.

004_22/24 [19:32] Ann Solveig Eriksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Jeg syns det er veldig synd at dere ikke tar imot 
kommentarer eller spørsmål. 

Dette er ikke god kommunikasjon og godt 
samarbeid.

[19:33] Siv Grøndahl - Seksjonsstyret :
Hei Ann, vi oppfordret til spørsmål i 
forkant av møtet slik at dette kunne 
besvares.
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005_22/24 [19:35] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Det står i referat nr 1, av 03.08.2022 pkt. 
010.1_22/24: Olesen tar over som leder og 
jobber med endringene. Målet er ferdigstillelse 
for høring uke 40. Hvem var høringsinstansene, 
Jeg har undersøkt med regioner og klubber som 
ikke har fått spørsmål om høring. Hvem har da 
vært høringsinstansene.

[19:36] Siv Grøndahl - Seksjonsstyret :
Det er Hovedstyret som godkjenner 
reglementet.

20.04.2023 Seksjonsstyret
Dette arbeidet ble startet i mai 2022, dvs 
forrige ting-periode, hvor en prosjekt-
gruppe bestående av fagpersoner ble 
dannet for å fremlegge et forslag til 
oppgradering av
Konkurransereglementet. Høringen det 
refereres til er da prosjektgruppa fremla 
forslaget til Seksjonsstyret 2022-2024. 
Etter Seksjonsstyret fattet enighet på 
endelig utgave, ble regelverket sendt til 
Hovedstyret for godkjenning per chat 
meldingen [19:36] over.

006_22/24 [19:37] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Det er ikke svar på mitt spørsmål, i referatet står
det at det skulle bli sendt ut på høring i uke 40, 
hvem var høringsinstans når verken klubber 
eller regionene er instansens. Hvem har da vært 
høringsinstansen.

[19:43] Siv Grøndahl - Seksjonsstyret :
Det er ingen høring mot klubber og 
regioner vedrørende reglementet. 
Reglementet fattes av seksjonen og 
vedtas som tidligere nevnt av 
Hovedstyret.

007_22/24 [19:42] Ann Solveig Eriksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Hva er årsaken til at dere ikke tar imot spørsmål 
og innspill fra de som deltar.

20.04.2023 Seksjonsstyret
Med begrenset tid og viktige temaer 
som skulle presenteres oppfordret vi til 
spørsmål og innspill på forhånd. 
Samt alle spørsmål som kom inn via 
chaten under møtet er besvart i dette 
referatet slik at alle skal ha blitt hørt.

007_22/24 [19:46] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

1. Jeg har sittet i seksjonen tidligere. Men 
dere har selv skrevet i referatet at det 
skal ut på høring. Da kan du svare meg 
hvem var høringsinstans. 

2. Det er store endringer som har blitt 
gjort. Veldig mange har reagert på 
dette og dere viser ingen interesse for å 
lytte og ta klubbene/regionen med på 
denne viktige jobben. 

3. Idretten er demokratisk, og dere skal 
jobbe for medlemmene deres og dette 
er ikke akkurat slik det ser ut nå.

20.04.2023 Seksjonsstyret

1. Se 005_22/24
2. Anbefaler på det sterkeste å se 

opptak: 29:40 49:40 da det 
ikke er gjort endringer som har 
tatt noe bort, gjort noe 
strengere, eller begrenset noe 
mot tidligere. Endringer som er 
gjort er tillegg, oppgraderinger 
og oppjusteringer for å sikre 
vekst.

3. 100% enig og dette inkluderer 
alle medlemmer av sportsdans 
mosjonsdansere, hobbydansere, 
lokale-, regionale-, nasjonale
dansere ikke kun elite 
dansere. Mangfold er veldig 
viktig og det anmodes på det 
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sterkeste se 2:14 - 3:42 av 
opptaket.

008_22/24 [19:47] KJE (ukjent e-post)

1. Snakk om total arroganse, må virkelig si 
dere maner til samarbeid. Stenge for 
dialog ved å deaktivere mikrofon og 
kamera. Folk er vel såpass voksne og 
innehar sunn møtekultur. 

2. Når dere gjøre så store endringer i ett 
reglement, med i tillegg tilbakevirkende 
kraft, så må det sendes ut på høring. 

3. Hvordan ble reglementet presentert i 
hovedstyret??

20.04.2023 Seksjonsstyret

1. Per invitasjon ble deltagere 
oppfordret til å registrere seg til 
å delta på dette møtet. Denne 
eposten var ikke innlogget med 
en registrert e-post, kun gjeste 
bruker derav ikke tilgang til 
kamera og mikrofon. For mer 
informasjon om NIFs Teams 
funksjoner se
www.idrettsforbundet.no

2. Dette stemmer ikke, se svar i 
punkt 007_22/24 punkt 2 

3. Standard prosedyre, regelverket 
sendes i sin helhet til 
Hovedstyret medlemmer for 
lesning. Seksjonens 
representant presenterer 
endringene til HS i et HS-møte 
samt svarer på eventuelle 
spørsmål - se HS referat nr. 7

009_22/24 [19:48] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Hvis dere ser på aldersbestemmelsene. En 
person kan danse junior i singel og barn 2 i par. 
Dette er veldig uheldig når det er andre 
klesbestemmelser og i fht til sko. Jeg snakket 
med en hoveddommer at blokkhæl brukes i 
barneklassen da de ikke er sterke nok i anklene, 
så hvorfor får de da lov til å danse i dansesko 
med hæl i junior i singel.

20.04.2023 Seksjonsstyret
Det er ingen regel som sier en skal bruke 
andre sko i junior klassen, ordlyden er: 

Dansesko skal brukes. Om en 
dansers ankel ikke er sterk nok, uansett 
alder, bør valg av sko være i samsvar 
med dansers styrke og blokk hel 
anbefales. Dette gjelder spesielt barn og 
unge under utvikling.

010_22/24 [19:49] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Når det gjelder u21, tar dere hensyn til alle 
underskriftene som har kommet inn?

ER det da slik at dere ikke kommer til å 
revurdere dette?

20.04.2023 Seksjonsstyret

Se svar 001.1_22/24

011_22/24 [19:49] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Hva med solo i ungdomsklassen.

20.04.2023 Seksjonsstyret
Antar dette spørsmålet dreier seg om 
NM. Da Skating systemet skal benyttes 
og det skal bedømmes, ikke IQS
evalueres og scores, må konkurransen 
gjennomføres med 5 gruppedanser for 
rettferdighet, men elite klassene åpner 
finalene med en solo introduksjonsdans.
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012_22/24 [19:50] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Så visjonen deres gjelder ikke når det kommer 
til nytt konkurransereglement. Dere lytter ikke 
til grasrota.

20.04.2023 Seksjonsstyret
Det er absolutt det det handler om 
derfor utvidelsen og oppjusteringene -
se svaret i punkt 001.1_22/24

013_22/24 [19:51] Ann Solveig Er iksen

Leder Elvebyen Sportsdansere:

Hva med da det som er sendt inn?

20.04.2023 Seksjonsstyret
Antar dette spørsmålet dreier seg om e-
post mottatt 12.04.2023 av Jan Einar Kiil 
- Leder NDRØ.

Ang. Spørsmålene / innspillene i eposten 
henvises det til svarene i punkt 
001.1_22/24 og 001.2_22/24 over. 

014_22/24 [19:51] Ann Solveig Er iksen
Leder Elvebyen Sportsdansere:

Dere risikerer å miste elitedansere med det 
dere holder på med.

20.04.2023 Seksjonsstyret
Vi setter pris på en konstruktiv skriftlig 
henvendelse som sendes 
sportsdans@dansing.no om hva som 
ligger bak denne uttalelsen. Dette da,
som fremvist ved medlemsmøtet i 2022, 
det brukes 60% av seksjonens tildelte
midler til å tilrettelegge for 
konkurransedanserne i Sportsdans-
Norge. Forslag til forbedret økonomi er 
velkommen om de ikke skal komme fra 
økt medlemsvekst via breddesatsingen 
som NIF tildelingen er basert på jmfr 
innlegget til leder av seksjonen for 
sportsdans på Klubb & 
Utviklingskonferansen 2023 avholdt i 
januar.

Møtet avsluttet klokken 19:55


